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Încheiat azi 31.07.2023 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei 

Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna viceprimar Pintea Cecilia și dna primar Maciuc Viorica, 

invitată. 

În urma apelului nominal făcut de d-l secretar Pop Aurelian rezultă că sunt prezenți 

toți consilierii. 

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 

alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna iulie d-l consilier Demeter Petru Pavel. 

D-l preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei Băiuț; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetară   pe trimestrul II al 

anului 2023; 

3. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Serviciului de iluminat public al comunei Băiuț 

şi aprobarea  Regulamentului de organizare şi funcţionare şi a Caietului de sarcini al 

Serviciului de iluminat public; 

4. Proiect de hotărâre privind modificărilor tehnice apărute pe parcursul derulării lucrărilor 

și modificarea indicatorilor economici pentru realizarea obiectivului de 

investiții:„MODERNIZARE CĂMINE CULTURALE ÎN COMUNA BĂIUȚ, 

JUDEȚUL MARAMUREȘ pentru căminele din Strîmbu Băiuț și Poiana Botizii; 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea Inventarului bunurilor din domeniul public al 

comunei Băiuț; 

6. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitație publică a unor terenuri; 

7. Diverse; 

   Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare. Privitor la acesta dna consilier 

local Chifor precizează că ea s-a abținut de la vot. Cu această completare procesul verbal este 

aprobat cu unanimitate de voturi. 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi. 

Dna viceprimar spune că dna contabil a prezentat în ședința de comisie bugetul propus 

. Este vorba doar de virări de credite pentru unele cheltuieli necesare, nu am primit bani. 

Privitor la lucrările de demolare de la Școlile din Strîmbu Băiuț și Poiana Botizii unde 

am primit o ofertă care în total ajunge la aproape 80.000 de lei, dl consilier local Pop C spune 

că știe o firmă care va face lucrările la jumătate din prețul ofertat. Dacă nu va scădea prețul vom 

desființa doar Școala din Poiană unde este urgent pentru că nu se poate lucra la Căminul cultural 

urmând ca în Strîmbu să se lucreze când vor fi bani. 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. 



Se trece la punctul următor – proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuție bugetară   pe trimestrul II al anului 2023. 

Dna contabil a prezentat și acest proiect de hotărâre în ședința de comisie. Se trece la 

vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. 

Se prezintă în continuare proiectul de hotărâre privind înfiinţarea Serviciului de 

iluminat public al comunei Băiuț şi aprobarea  Regulamentului de organizare şi funcţionare şi 

a Caietului de sarcini al Serviciului de iluminat public. 

Dl secretar spune că se va înființa Serviciul public dar gestiunea acestuia va fi delegată 

pe bază de contract unui operator economic, la fel ca până acum. Doar că în urma controlului 

ANRSC trebuie să funcționeze legal acest serviciu. 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. 

Se continuă cu proiectul de hotărâre privind modificărilor tehnice apărute pe parcursul 

derulării lucrărilor și modificarea indicatorilor economici pentru realizarea obiectivului de 

investiții:„MODERNIZARE CĂMINE CULTURALE ÎN COMUNA BĂIUȚ, JUDEȚUL 

MARAMUREȘ pentru căminele din Strîmbu Băiuț și Poiana Botizii. 

Dl secretar prezintă acest proiect de hotărâre. Au apărut unele note de renunțare și note 

de lucrări suplimentare pentru Căminele culturale din Strîmbu Băiuț și Poiana Botizii și 

trebuiesc aprobate prin Hotărâre a Consiliului local aceste modificări tehnice. 

Se trece la vot și cu unanimnitate este adoptată această hotărâre. 

Se trece la discutarea proiectului de hotărâre privind modificarea Inventarului 

bunurilor din domeniul public al comunei Băiuț. 

Dl secretar spune că Inventarul domeniului public se modifică cu valorile rezultate în 

urma finalizării lucrărilor la Căminul cultural din Băiuț și Școala Generală Regina Elisabeta 

Băiuț . 

Se trece la vot și cu unanimitate este adoptată această hotărâre. 

Se trece la punctul următor, proiectul de hotărâre privind concesionarea prin licitație 

publică a unor terenuri. 

Dl secretar spune că este vorba de terenurile pentru care s-au acordat avize de principiu 

pentru concesionare, terenuri situate pe Valea Strîmbului, la ieșirea din Poiana Botizii și de 

terenul pe care s-a solicitat aprobarea pentru amplasarea unei terase de vară. 

În urma deplasării pe teren Consiliul local cade de acord cu concesionarea dar se 

solicită întocmirea unui raport de evaluare din care să rezulte taxa de concesiune. 

Privitor la terenul unde se dorește amplasarea unei terase de vară se solicită acordul 

vecinilor, dacă majoritatea sunt de acord se va trece ela concesionare. 

Se trece la ultimul punct – diverse. 

Dl consilier local Prohaska spune că se degradează gazonul artificial de pe teren. Dacă 

se poate ar fi bine de decupat doarbucata sau bucățile care trebuie înlocuite pentru că dacă nu, 

se va strica tot și va trebui înlocuit în întregime iar costurile vor fi mult mai mari.  

Dl președinte de ședință spune că dl Kris cere să fie racordat la rețeaua de apă, au fost 

și dna primar și dna vice acolo.  

Suntem singurii din zonă unde nu se primesc biletele de pensionari pentru transport. 

Dna consilier local Chifor A spune că a venit din Cluj cu microbusul și nu a așteptat 

microbusul de Baia Mare pe cel de Cluj, până acum așteptau legătura. După amiaza nu sunt 

micrăbuse dacă ai o programare la medic după amiaza trebuie să plătești 2-300 de lei ca să 

închiriezi o mașină. 

Dna consilier local Ciupei N spune că uneori se merge și în picioare în microbus deși 

nu ar fi permis. Șoferii sunt obraznici și au spus că de multe ori merg din Băiuț cu microbusul 

aproape gol, 1 sau 2 oameni. 



Dna primare prezintă festivitățile care au fost organizate în acest an. La Târgul Țarinii 

am dat doar 10.000 de lei restul au pus ei. Trecui Dealu la Băiuț a costat 62.000 de lei dar au 

fost artiști de la 12 până noaptea târziu. Până în 2012 la Zilele Băiuțului se dădeau câte 50.000 

de lei.  

Avem noroc cu petreuș care știe artiștii și vin la prețuri mai mici. Acum la Ziua 

Minerului RNR le lasă scena care altfel ne-ar costa peste 10.00 de lei. 

Dimineața va cânta fanfara apoi Szabo Joska, a vorbit și cu Szodoroi Raul să facă o 

discotecă seara. 

Le-a spus motocicliștilor că nu avem bani pentru un artist seara iar ei au spus că vine 

Petovan care ar vrea să filmeze un videoclip cu motocicliștii și va cânta el. O să fie câte o nasă 

pentru consilieri și angajați, vor face bucătăresele de mâncare. 

Dl consilier Tudovan crede că ar trebui date niște diplome de cetățean de onoare. 

Dna primar spune că se vor da diplome de Miner de onoare celor care au lucrat efectiv 

ca miner. 

Dl consilier local Butuza este revoltat că au scris cei din UDMR că s-au făcut investiții. 

Capela nu e a UDMR-ului nici a PNL-ului ci a întregii comune. Cere să fie chemați toți preoții 

și să se dicute despre asta. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă. 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ     SECRETAR GENERAL 

 DEMETER PETRU PAVEL               POP AURELIAN VICTOR 


